
Notulen vergadering medezeggenschapsraad 
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Vliegenberg 
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Voorzitter: Ewoud Heijman  
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1. Opening  
Welkom iedereen.  
 

2. Notulen vorige vergadering/actielijst 
De notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd. 
 

3. Ingekomen stukken/Mededelingen/Terugkoppeling OR - GMR  
Geen ingekomen stukken, mededelingen of terugkoppelingen. 
 

4. Aanpassing lestijden 

Tijdens vorige vergadering heeft de directie een voorstel gedaan tot aanpassing van 
de lestijden. De MR geeft aan dat er goed gekeken moet worden naar de invulling 
en spreiding van de studiedagen die deze aanpassing oplevert. De insteek van de 
directie is vooral om met de MR afspraken te maken om hier vorm aan te geven. 
Momenteel is er weinig ruimte voor studiemomenten met het team. Met meer 
studiedagen wordt beter in deze behoefte voorzien. De MR geeft ook aan om een 
duidelijke uitleg naar het personeel te geven over hoe de uren die er gewerkt 
worden, ingezet worden. Ook moet er goed gekeken worden naar de planning in de 
klas, doordat er maximaal 52 uur aan lestijden anders ingezet worden. Een 
speerpunt van de school is om de basis op orde te hebben. Door meer uren aan 
professionalisering te besteden, is er bij de directie de overtuiging dat de basis beter 
wordt. Daarnaast wil de directie insteken op onderwerpen als digitale geletterdheid, 
burgerschap en de doorgaande lijn tussen groep 2 en 3, naast de onderwerpen die 
al lopen, zoals kwaliteitsgerichte cyclus, basisvaardigheden en didactische 
vaardigheden van leerkrachten. De MR wil graag vastgelegd hebben wat de 
mogelijke opbrengsten in termen van kwaliteit en risico’s zijn en wanneer er op 
welke punten geëvalueerd gaat worden. De directie werkt deze punten uit, waarbij 
meegenomen wordt dat de maximum inzetbare tijd als gevolg van de uren 
berekening niet zal worden ingezet. In het voorstel wordt uitgegaan van de 
inschatting wat er in 2024-2025 redelijkerwijs nodig is. Dit onderwerp wordt opnieuw 
geagendeerd. 
 

5. Begroting 24/25 + Formatie 24/25 & Voortgang proces combinatiegroep 6/7 
Per schooljaar 24/25 is er, voornamelijk door een teruglopend leerlingenaantal, 
ongeveer 1,5 minder FTE beschikbaar. Dit verschil wordt opgelost door natuurlijk 
verloop. Uitgangspunt is om de groepen die er nu zijn, in stand te houden. Dit 
betekent dat de consequenties in de schil voelbaar zullen zijn.  
 

 

 


